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Wijthmenerplas, Leisure  

Op basis van de visie en het toetsingskader waarover de raad in 2012 heeft besloten 

zijn in maart 2014 contractgesprekken gestart met de geselecteerde partij voor het 

aanleggen van een waterskibaan en een paviljoen. 

De raad wordt gevraagd kennis te nemen van het definitieve plan van een waterskibaan 

met paviljoen en een aanvullend voorbereidingskrediet te verlenen van €70.000,-. 

Er hebben zich ten aanzien van dit onderwerp vier insprekers gemeld. De 

inspraakteksten zijn aan de agendastukken gekoppeld.  

Er ontstaat een debat waarbij vanuit diverse invalshoeken kritische opmerkingen 

worden geplaatst. Zo zijn er fracties die zich afvragen of er wel een goede balans is 

tussen de ruimte voor bestaande activiteiten / ondernemers en de nieuwe ondernemer. 

Hoewel de meeste fracties complimenten uitspreken voor het lef en de houding van de 

ondernemer past een waterskibaan volgens sommige fracties niet helemaal op die 

locatie. Ook vragen een aantal fracties zich af of het voorliggende plan wel voldoet aan 

de kaders. Er wordt door meerdere fracties aandacht gevraagd voor de duikvereniging 

die in het voorliggende plan volgens sommigen er wat bekaaid vanaf komt.  

Verder wordt er gevraagd naar de stand van zaken van het beheersplan en de huidige 

onregelmatigheden bij de Wijthmenerplas.  

Wethouder De Heer benadrukt dat het college heeft getracht een uitgebalanceerd plan 

te maken waarbij de verschillende belangen zo goed mogelijk zijn verwerkt. Hij 

constateert dat tijdens het debat de nadruk voornamelijk op de zonering lag en op de 

balans tussen rust en ruimte. Ten aanzien van de voorwaarden waaraan de exploitant 

moet voldoen geeft de wethouder aan dat er heldere afspraken zijn gemaakt. Deze zijn 

onder andere opgenomen in het toetsingskader. De wethouder bestrijdt de gedachte 

dat het proces met betrokkenen onzorgvuldig is verlopen. Er is afgelopen jaar intensief 

samengewerkt. Hij vindt het vervelend dat er mensen zijn die dat anders hebben 

ervaren.  

Er wordt momenteel gewerkt aan het beheersplan. Dat het een stevig beheersplan 

moet zijn beaamt hij. 

Ten aanzien van het natuurwaardenaspect zegt de wethouder toe de onderbouwing van 

de stadsecoloog aan de raad toe te sturen.  

De wethouder wil in gesprek blijven en geeft aan dat er binnenkort nog een gesprek 

plaatsvindt met de duikvereniging om te bezien in hoeverre er een oplossing kan komen 

zodat de duikvereniging naast de waterskibaan kan blijven functioneren. De open 

houding van de ondernemer om hiertoe te komen roemt de wethouder. 

De voorzitter concludeert dat de standpunten voldoende zijn uitgewisseld en hoewel de 

standpunten van de fracties nog niet volstrekt helder zijn kan de Beslisnota worden 

doorgeleid naar de Besluitvormingsronde A van het Raadsplein op 26 januari.  

 


